
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Žernov 
ze dne 25. 4. 2022 

 
Přítomni dle prezenční listiny. 
Omluveni: MUDr. Pácalt, Josef Čapek, Ing. Hůlka přítomen od bodu 6) 
Hosté: paní Tereza Tyrychtrová 
 
Zahájení zasedání v 17:03 hod., zasedání bylo ukončeno v 19:55 
Zasedání moderoval starosta Mgr. Libor Mojžíš 
 

1. Úvod. Starosta přivítal všechny přítomné i hosty.   
 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů 
Zapisovatel – Ing. Marie Hanušová, ověřovatelé – Eliška Hamáčková a Josef Kočí 
 
USNESENÍ č. 1: Zastupitelstvo městyse schvaluje zapisovatele Ing. Marii Hanušovou, 
ověřovatele Josefa Kočího a Elišku Hamáčkovou 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Byl schválen program zasedání s těmito doplněnými body. 
a) Schválení Inventarizační zprávy za rok 2021 
b) Rozpočtová opatření č. 1 a 2/2022 

 
USNESENÍ č. 2: Zastupitelstvo městyse schválilo program zasedání s doplněnými body 
jednání. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

4. Kontrola usnesení. 
a) směna části pozemku s TJ Sokol – úkol trvá 
b) změna ÚP č. 3 – dokončeno 
c) výběrové řízení na dodavatele na projekt obnovy sportoviště a rekonstrukce lávky na Pohodlí – 
splněno 
d) odpadové hospodářství, rampa ke kontejnerům – úkol trvá 

 
USNESENÍ č. 3: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí kontrolu usnesení 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

5. Vyhodnocení výběrového řízení na dodavatele zakázky „Obnova sportoviště 
Žernov“. Otvírání obálek a podpisy čestného prohlášení členů hodnotící komise. Hodnotícím 

kritériem pro výběrovou komisi byla cena zakázky. Nabídku zaslaly 2 firmy: 
- Subesport s.r.o. – nabídková cena 1 827 484,05 Kč bez DPH 
- SILVAGRO s.r.o. – nabídková cena 1 769 254,63 Kč bez DPH 
Firma B plus P s.r.o. nabídku nezaslala. 
 
Výběrová komise doporučuje zastupitelstvu ke schválení firmu Silvagro s nejnižší nabídkovou cenou. 
 
USNESENÍ č. 4: Zastupitelstvo městyse schvaluje výsledek výběrového řízení stanovený 
hodnotící komisí na veřejnou zakázku „Obnova sportoviště Žernov“ a souhlasí s přijetím 
nabídky od firmy  SILVAGRO s.r.o, která splnila všechny požadavky dle platných právních 
předpisů a zadávací dokumentace a vyhověla hodnotícím kritériím. Zastupitelstvo městyse 
pověřuje starostu k podpisu smlouvy o dílo v případě, že bude poskytnuta na tento projekt 
dotace. 
Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

6. Prodej automobilu Avia a nákup nové CAS. Záměr na prodej byl vyvěšen na úřední 

desce. Nabídku zaslala obec Brzice s nabídkovou cenou 125 000 Kč. Nový vůz pro SDH (CAS) čeká 
na registraci na dopravním inspektorátu a na hasičskou STK. 



 
USNESENÍ č. 5: Zastupitelstvo městyse Žernov souhlasí s prodejem automobilu Avia obci 
Brzice za nabídnutou cenu 125 000 Kč. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

7. Realizace revitalizace návsi. Firma REPARE Trutnov bude pokračovat ve veřejné zakázce, 

termín dokončení revitalizace zbývajících ploch na podzim 2022. 
 
USNESENÍ č. 6: Zastupitelstvo městyse souhlasí s pokračováním realizace revitalizace návsi u 
zbývajících ploch s termínem dokončení podzim 2022. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

8. Realizace FVE na obecní sokolovně. V případě poskytnutí dotace bude spoluúčast 

městyse ve výši 202 tis Kč. Byly osloveny tři firmy. Nabídku předložila pouze firma DEKPROJEKT. 
Zakázku, která se týká napojení na veřejné osvětlení bude realizovat firma Verner. 

 
USNESENÍ č. 7: Zastupitelstvo městyse souhlasí s realizací FVE na obecní sokolovně firmou 
DEKPROJEKT a firmou Verner. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0  
 

9. Přijetí dotací. 
 
USNESENÍ č. 8: Zastupitelstvo městyse zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy o dotaci na 
projekt „Revitalizace návsi v Žernově – 2. etapa“  z POV Královéhradeckého kraje. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 9: Zastupitelstvo městyse zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy o dotaci na 
projekt „Chytré a energeticky soběstačné veřejné osvětlení v Žernově“  z programu Chytrá 
řešení v regionu Královéhradeckého kraje. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 
USNESENÍ č. 10: Zastupitelstvo městyse zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy o dotaci na 
projekt „Společenské a kulturní centrum Žernov“ (projektová dokumentace na komunitní 
centrum) z programu Královéhradeckého kraje:  Příprava investičních projektů. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

10. Aktuální informace k domácím ČOV. Proveden průzkum zájmu o výstavbu domácí 

ČOV ze strany občanů. Zasláno 13 odpovědí. 
 
USNESENÍ č. 11: Zastupitelstvo městyse vypisuje program na dotování nově realizovaných 
domácích ČOV v letech 2022 – 2023. 
Pro 2 (Mojžíš, Knápek), proti 0, zdržel se 5 (Hůlka, Zoufalová, Hamáčková, Mařáčková, Kočí) 
(usnesení nebylo schváleno)  
 

11. Pojistná událost přístřešek u rozhledny. Po složitých jednáních s pojišťovnou nakonec 

ČSOB uhradí škodu na přístřešku v plné výši. (139 tis.). Rekonstrukci provádí firma Tesmen.  

 
USNESENÍ č. 12: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o pojistné události 
přístřešek u sokolovny.  
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 
12. Oprava lávky Na Pohodlí. Úkol trvá, projektant připravuje projekt na opravu nájezdů a 

malé lávky. Po zpracování rozpočtu bude ihned zahájeno výběrové řízení na dodavatele opravy. 
 
USNESENÍ č. 13: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o chystané opravě lávky Na 
Pohodlí. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 



 

13. Cyklostezka mezi Českou Skalicí a Červeným Kostelcem, respektive Rtyní v 
Podkrkonoší. Nadále pokračují práce na vyhledávací studii trasy. 

 
USNESENÍ č. 14: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o cyklostezce. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

14. Alej Arendy.. Pokračuje jednání o tomto projektu.  Po sklizni dojde k vytyčení polní cesty, která 

je v majetku městyse, následně se pás zatravní a na podzim bude možné sázet stromy. 
 
USNESENÍ č. 15: Zastupitelstvo městyse pověřuje místostarostku Mgr. Olgu Mařáčkovou 
k podání žádosti o dotaci na komunitní výsadbu listnatých stromů. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

15. Odpadové hospodářství..  
a) Informace k dokončení odpadové plochy s nájezdovou rampou – dokončit ukotvení rampy, dodělat 
dorazy na zeleném kontejneru a zpevnit okolní terén směrem ke hřbitovu 
 
b) Velkoobjemový kontejner pro komunální odpad – z důvodu dezolátního stavu není možné tento 
kontejner již vyvážet, pokud někdo projeví zájem - prodat přes internetové portály (např. Bazoš), jinak 
je navrhován prodej do výkupny železného šrotu. 
 
USNESENÍ č. 16: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k podání nabídky na prodej 
velkoobjemového kontejneru na komunální odpad na internetovém portále (např. Bazoš). 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

16. Nové dotace z PRV. MAS Mezi Úpou a Metují připravuje nové dotační výzvy. Dosud byla 

realizována revitalizace herních prvků na motivy pohádek Boženy Němcové, herní prvky k rozhledně a 
mobilní vybavení pro spolkovou činnost. Pro příští období je plánována oprava studní, které se 
nachází na obecních pozemcích. Starosta připraví žádost o grant. 
 
USNESENÍ č. 17: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu k podání žádosti o dotaci 
z Programu rozvoje venkova na úpravu veřejného prostranství – studny, osvětlení. 
 

17. Kulturní a sportovní akce. 
-  30. 4. čarodějnice – pan Knápek zajistí občerstvení, paní Hamáčková připraví soutěže pro děti, 
reprodukovaná hudba – Jakub Kosinka, představení nové hasičské techniky, 17:00 průvod 
- letní kino – během léta se plánují 2 představení na začátek července a potom v srpnu, svazek obcí 
poskytne promítací techniku, pomoc při organizaci přislíbily E. Hamáčková, M. Zoufalová a O. 
Mařáčková 
- 11. 6. Žernovský bajk (městys shání pořadatele z řad občanů) 
 
USNESENÍ č. 18: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informace o pořádání akcí na 
Žernově. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

18. Daň z nemovitosti.. Na žádost městyse byl zaslán finančním úřadem porovnávací výpočet 

daně z nemovitosti s koeficientem 2 a bez koeficientu. Díky místnímu koeficientu 2 byla za rok 2021 
celková částka daně z nemovitosti pro městys Žernov o 135 tis. vyšší. 
 
USNESENÍ č. 19: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informace o výběru daně 
z nemovitosti. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

19. Dopis SPÚ. Úřadu byla nahlášena eroze na pozemku pč. 1059 v k.ú. Žernov u Česká Skalice. 

Voda z polí vymílá hlubokou rokli v blízkosti účelové komunikace, kterou využívají občané k přístupu 
ke svým pozemkům. Dále bylo v dopise upozorněno na poničené stromy podél polních cest, které byly 
vybudovány na základě dokončených KPÚ. Stromům chybí opory a ochrana proti okusu zvěří. Mnoho 
stromů je uschlých. Ze strany SPÚ byl po celou dobu udržitelnosti projektu minimální zájem o 



vysazené stromy a předání cest se stromořadím bude znamenat pro městys zvýšené výdaje na jejich 
ochranu (opory, ochranu proti okusu, odborný prořez). 
 
USNESENÍ č. 20: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informace k udržitelnosti projektu 
polních cest. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

20. Inventarizační zpráva za rok 2021.. Zastupitelstvo městyse bylo seznámeno se závěry 

inventarizační zprávy. Inventarizace proběhla řádně dle plánu inventur, podklady byly ověřeny na 
skutečnost. Nebyly zjištěny rozdíly mezi skutečným a účetním stavem. Byly podány návrhy na 
vyřazení majetku, které jsou přílohou Inventarizační zprávy za rok 2021. 

 
USNESENÍ č. 21: Zastupitelstvo městyse schvaluje Inventarizační zprávu za rok 2021, zároveň 
schvaluje návrhy na vyřazení majetku dle přílohy. Pověřuje místostarostku zjistit, zda je 
možnost vyřazované kontejnery na sklo prodat. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

21. Rozpočtové opatření č. 1 a 2/2022. Rozpočtová opatření schválil ve své pravomoci 

starosta. RO jsou přílohou tohoto zápisu. 
 
USNESENÍ č. 22: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1a 2/2022 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

22. Diskuze. Starosta informoval o prodeji staré školy s pozemkem o výměře cca 4 – 6 tis m2. 

Vlastník realizuje prodej prostřednictvím realitní kanceláře. Předpokládaná cena 4 mil Kč. 
 

Příští jednání ZO bude 6. 6. 2022 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Mgr. Libor Mojžíš, starosta obce 
 
 
 
  
Zapsala dne 28. 4. 2022                  Ověřil:  Eliška Hamáčková 
 
Ing. Marie Hanušová                                                                 Josef Kočí 
 
 
 


